

Postpensjonistene i Haugesundsregionen

Referat fra styremøte 03.06.2021

Til stede: Irene Myklebust, Øyvind Hegglund, Grete M Larsen, Liv Hervik og Edel Marie Hagen og Asbjørn E Nilsen

Fravær: Rigmor Berg

Øyvind ønsket velkommen til styremøte. Han ønsket Asbjørn velkommen som 1. vara til sitt første styremøte.

Saker som tas opp er:

1. Aktuelle saker
2. Økonomisk støtte fra Fagforbundet avd. Vestland
3. Håndbok for avdelingstillitsvalgte
4. Avdelingens nettside på Postens Pensjonistforening
5. Møtevirksomheten
6. Eventuelt

1. Aktuelle saker

* Det er ikke ordnet med fullmakter til Brønnøysundregisteret, men det er under behandling. Et komplekst system. Ansvar: Øyvind

* DnB har ikke åpnet lokale i mai. Det streves med å oppnå kontakt med banken for å få ordnet med fullmakter til kontoene. Øyvind tar kontakt med Lars for å gjøre et nytt forsøk med banken. Det er viktig at dette blir i orden da også medlemsregisteret er avhengig av korrekt registrering etter lister fra banken. Ansvar: Øyvind

* Irene har ordnet med tilganger til Medlemsregisteret, Nettsystemet og E-postsystemet til de som skal har det.

2. Økonomisk støtte fra Fagforbundet avd. Vestland

Støtte fra Fagforbundet avd. Vestland - 50 kr. pr pensjonist - blir fordelt til de 5 avdelingene på vestlandet. Dette skal gå til diverse aktiviteter i avdelingene. Representanter fra disse avdelingene har blitt enige om en fordelingsnøkkel der alle får en pott på kr. 5 000.- og deretter blir restbeløpet fordelt etter antall medlemmer (av Fagforbundet). Godt jobbet.

Det er viktig at Postkom får melding om når møtene blir arrangert hos oss.

3. Håndbok for avdelingstillitsvalgte

Vi gikk gjennom hvor vi kan finne de forskjellige oppslag og håndbøker. Det ble enighet om at alle setter seg inn i håndbok for avdelingstillitsvalgte. Eventuelle spørsmål tas opp på neste styremøte.

4. Avdelingens nettside på Postens Pensjonistforening

Irene viste på skjerm hvordan nettsiden fungerer. Innlogging på E-post systemet ble gjennomgått. Her kommer alle mailene som angår vår enhet inn. Det er viktig å sjekke siden med jevne mellomrom. Alle har ansvar for å gå inn på siden, men vi ble enige om at Øyvind har ansvar for å gå inn på mailen minst 2 ganger i uken, fordele oppgavene og informere de andre om aktuelle saker som angår den enkelte.

5. Møtevirksomhet

Det er fremdeles usikkert med hensyn til utviklingen av koronapandemien og vi har derfor blitt enige om å se et an til høsten (august). Vi forbereder en utflukt til Håheim Gård i september. Øyvind tar kontakt med dem og bestiller med mulighet for å avbestille dersom korona setter en stopp for det.

Videre håper vi å kunne starte medlemsmøtene senere i høst.

6 Eventuelt:

Holger i brukerstøtte kurser oss i et opplegg for å bedre datakunnskapene i styret. Han tar for seg de systemene som er nyttige for oss. Denne opplæringen tas på ZOOM. Vi har hatt 2 kursdager og de har vært nyttige. Nå skal vi ha en kursdag til, den den 15. juni, før vi tar sommerferie og tar resten til høsten.

Edel Marie Hagen har problemer med mail og vi forsøker å sende beskjeder på sms til henne.

Neste styremøte tirsdag 17. august 2021 kl 11:00

Irene Myklebust, referent